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Abstract (en)
[origin: EP3498584A1] This ship (1) is provided with a partition wall (30A, 30B) which partitions an engine room (10A). The partition wall (30A,
30B) is provided with a first bulkhead (31A), a second bulkhead (32A), and a vertical bulkhead (33A). The first bulkhead (31A) is located further
towards the rear than the center of the engine room (10A) in the bow-stern direction and extends towards a second broadside (3B) from a first
broadside (3A). The second bulkhead (32A) is located further towards the front than the center of the engine room (10A) and extends towards
the first broadside (3A) from the second broadside (3B). The vertical bulkhead (33A) connects the first bulkhead (31A) and the second bulkhead
(32A). (FR) La présente invention concerne un navire (1) qui est pourvu d'une paroi de separation (30A, 30B) qui sépare une chambre de moteur
(10A). La paroi de separation (30A, 30B) est pourvue d'une premiere cloison (31A), d'une deuxième cloison (32A) et d'une cloison verticale (33A).
La premiere cloison (31A) est situee plus loin vers l'arrière que le centre de la chambre de moteur (10A) dans la direction proue-poupe et s'étend
vers un deuxieme côté large (3B) depuis un premier côté large (3A). La deuxieme cloison (32A) est situee plus loin vers l'avant que le centre de la
chambre de moteur (10A) et s'étend vers le premier côté large (3A) depuis le deuxième côté large (3B). La cloison verticale (33A) relie la premiere
cloison (31A) et la deuxième cloison (32A).
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